

GENERAL AGREEMENT
ON TARIFFS AND
TRADE

ACCORD GENERAL SUR ~~RESTRICTED~~

LES TARIFS DOUANIERS
ET LE COMMERCE

L/3285/Corr.1
20 January 1970

Limited Distribution

REPORT SUBMITTED BY THE DELEGATIONS OF
INDIA, THE UNITED ARAB REPUBLIC AND YUGOSLAVIA
ON THE OPERATION OF THE TRADE EXPANSION AND
ECONOMIC CO-OPERATION AGREEMENT, 1968/69

Corrigendum

The delegation of Yugoslavia has requested that the second sentence on page 3 of the report be changed to read as follows:

"The share of the Common List items imports from these two participating States as compared to the total Yugoslavia's imports of all commodities from all countries increased from 0.3 per cent in 1967 to 0.4 per cent in 1968/69, the rate of increase being greater in the case of India."

RAPPORT PRÉSENTÉ PAR LES DÉLÉGATIONS DE L'INDE, DE LA
RÉPUBLIQUE ARABE UNIE ET DE LA YUGOSLAVIE
CONCERNANT LE FONCTIONNEMENT EN 1968/69 DE
L'ACCORD D'EXPANSION DES ÉCHANGES ET DE
COOPÉRATION ÉCONOMIQUE

Corrigendum

La délégation de la Yougoslavie a demandé que la deuxième phrase après le premier tableau de la page 3 du rapport soit modifiée comme suit:

"La part des produits de la Liste commune dans les importations en provenance de ces deux pays participants a augmenté par rapport à l'ensemble des importations yougoslaves en provenance de tous les pays: elle est passée de 0,3 pour cent en 1967 à 0,4 pour cent en 1968/69, et le taux d'accroissement le plus fort a été enregistré dans les importations en provenance de l'Inde."